
Protokół Nr X/19
sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 19 sierpnia 2019 roku

Miejsce obrad: sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku.
Początek sesji: godz. 1404.

1. Sprawy regulaminowe.
(nagranie: 00:04:08 – 00:08:00)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  otworzyła 10. w obecnej kadencji sesję
Rady Miejskiej w Słupsku.
Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady Prezydenta Miasta  Krystynę
Danilecką-Wojewódzką,  Zastępcę  Prezydenta  Marka  Golińskiego  oraz  Skarbnika  Miasta
Annę Gajdę-Szewczuk, Kierownika Nadzoru Wodnego w Słupsku – Andrzeja Szczeczarza
oraz wszystkich uczestniczących w dzisiejszych obradach.
(Listy obecności radnych, pracowników samorządowych, kierowników jednostek oraz 
zaproszonych gości stanowią zał. Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu.
Następnie zwróciła się do radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku
„kworum”.
Po  chwili  stwierdziła,  że  w  sesji  uczestniczy  taka  liczba  radnych,  która  umożliwia
podejmowanie prawomocnych decyzji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że funkcję Sekretarza
podczas dzisiejszych obrad będzie pełnić radny Kamil Bierka.
Poinformowała także, że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr 9 z sesji, która odbyła
się 26 czerwca 2019 r. Protokół został radnym udostępniony w dniu 2 sierpnia.
Następnie  stwierdziła,  że  do  wymienionego  protokołu  nikt  nie  wniósł  zastrzeżeń  lub
poprawek i w związku z tym protokół uważa się za przyjęty.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zawiadomienie
o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami radni otrzymali 12 sierpnia.
(Ww.  zawiadomienie  radnych,  zawiadomienie  Prezydenta  Miasta,  zaproszenie  Kierownika
Nadzoru Wodnego w Słupsku stanowią zał. nr 5, 6 i 7 do niniejszego protokołu.)
 W dniu 14 sierpnia 2019 r. Prezydent Miasta zgłosiła wniosek o uzupełnienie porządku obrad
o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/465/05 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 30 marca 2005 roku w sprawie nadania nazw rondom i  parkowi w Słupsku  (druk
nr 10/15)
Zapytała, czy ktoś z radnych także chciałby zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad? 
Po chwili stwierdziła, że nie widzi żadnych zgłoszeń.
Przypomniała, że zgodnie z art. 20 ust. 1a. Ustawy o samorządzie gminnym, rada gminy może
wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.
Następnie poddała pod głosowanie wniosek Prezydenta o zmianę porządku obrad. Dodała, 
że projekt umieści jako ostatni w punkcie „3. Podjęcie uchwał”.
Wyniki głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Anna 
Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata 
Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania zmieniła porządek obrad.
Stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem obrad 
przesłanym w zawiadomieniu wraz z przegłosowaną poprawką. 
Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.

2. Sprawozdanie z działalności Nadzoru Wodnego w Słupsku za rok 2018.

3. Podjęcie uchwał:
1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 10/13),

2) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-
2033 (druk nr 10/14),

3) w sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
„Pomorska III” w Słupsku (druk nr 10/6),

4) w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  przy  ul.  Marii
Zaborowskiej w Słupsku (druk nr 10/7),

5) w sprawie wyrażenia  zgody na zamianę nieruchomości  położonych przy  ulicy
Długiej i Zygmunta Augusta w Słupsku (druk nr 10/10),

6) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  do  zasobu  mienia  komunalnego
nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny (druk nr 10/11),

7) w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego (druk
nr 10/12),

8) w sprawie zmiany  uchwały  Nr IX/141/19 Rady Miejskiej w  Słupsku  z dnia 26
czerwca  2019  r.  w  sprawie  nadania  statutu  jednostce  budżetowej  pod  nazwą
Powiatowy Zespół  do Spraw Orzekania  o  Niepełnosprawności  w  Słupsku (druk
nr 10/1),

9) w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/628/17 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28
grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2

pasa drogowego dróg publicznych, dla których zarządcą jest Prezydent Miasta
Słupska (druk nr 10/8),

10) w sprawie pozostawienia  zgłoszenia  kandydata na  ławnika  bez dalszego biegu
(druk nr 10/2),

11) w sprawie pozostawienia  zgłoszenia  kandydata na  ławnika  bez dalszego biegu
(druk nr 10/3),

12) w sprawie pozostawienia  zgłoszenia  kandydata na  ławnika  bez dalszego biegu
(druk nr 10/4),

13) w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji  w  Gdańsku
informacji o kandydatach na ławników (druk nr 10/5),

14) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność gminnej jednostki organizacyjnej
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o. w Słupsku (druk nr
10/9),

15) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/465/05 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
30 marca 2005 roku w sprawie nadania nazw rondom i parkowi w Słupsku (druk
nr 10/15).

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Sprawy bieżące.
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Ad pkt 2. Sprawozdanie z działalności nadzoru wodnego za rok 2018
(Ww sprawozdanie przekazane pismem GD.3.9.502.38.2019.SA z 27 czerwca 2019 r. stanowi
zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.)
(Nagranie od 0:08:01 do 0:14:50 )
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art.  250
ust. 10, 11 i 12 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne kierownik nadzoru wodnego
przedstawia właściwej radzie powiatu (miasta) roczne sprawozdanie z działań podejmowa-
nych na terenie powiatu. Sprawozdanie to przedstawia do końca drugiego kwartału roku na-
stępującego po roku, którego sprawozdanie dotyczy. Rada powiatu (miasta),  na podstawie
sprawozdania może określić, w drodze uchwały będącej aktem prawa miejscowego, istotne
dla wspólnoty samorządowej problemy gospodarowania wodami.
Poinformowała, że sprawozdanie wpłynęło do Rady Miejskiej 27 czerwca tego roku, czyli 
dzień po poprzedniej sesji.
Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i ze swojej strony zadała pytanie, czy w roku po-
przednim Nadzór Wodny w Słupku dokonywał okresowych przeglądów wód i urządzeń wod-
nych Słupi, a szczególnie stanu wody Słupi.
Odpowiedzi udzielał Kierownik Nadzoru Wodnego w Słupsku Andrzej Szczoczarz.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Kierownik Nadzoru
Wodnego w Słupsku przedstawił Radzie Miejskiej w Słupsku sprawozdanie z działalno-
ści nadzoru wodnego w Słupsku za rok 2018.

Ad pkt 3. Podjęcie uchwał:
1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk 
nr 10/13)
(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem  przekazany  pismem  BM-RPB.III.0006.7.2019
z 12 sierpnia 2019 r. stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu.)
Projekt przekazany radnym 12 sierpnia.
Czas nagrania: 0:14:51 – 0:19:38
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki 
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję nad projektem.
Radny Tadeusz Bobrowski zwrócił  się do Prezydent Miasta Słupska o wycofanie z obrad
przedstawionego  projektu  uchwały,  tym  bardziej  że  zwiększa  wydatki  inwestycyjne
i remontowe na ponad milion złotych – oraz przekazanie do Komisji Rady Miejskiej i na sesję
we wrześniu.  Dodał,  że  jeżeli  Prezydent  nie  wycofa  tego projektu uchwały,  będą  musieli
głosować negatywnie.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka poinformowała, że nie wycofa
projektu  uchwały.  Zwróciła  uwagę,  że  ta  sesja  jest  sesją  roboczą,  dodatkową,  zwołaną
z powodu  różnych  okoliczności  związanych  z  procedowaniem  ważnych  aktów  prawa
miejscowego, a przedłożone Radzie projekty uchwał wynikają z bieżącej działalności Miasta,
a proponowane zmiany w żaden sposób nie zwiększają wydatków inwestycyjnych – są to
przesunięcia, które ostatecznie skutkują tym, że zostaje jeszcze kwota 120 tys. zł w budżecie
Miasta. Dodała, że sprawy zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Komunalnej, z udziałem wielu radnych i jak sądzi – uzyskały akceptację.
Zwróciła się o przyjęcie projektu uchwały.
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie ma więcej zgłoszeń
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i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (5)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwala Nr X/156/19 stanowi zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska
     na lata 2019-2033 (druk nr 10/14)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem przekazany pismem BM-RPB.III.0006.8.2019 
z 12 sierpnia 2019 r. stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu.)
Projekt przekazany radnym 12 sierpnia.
Czas nagrania: 0:19:39 – 0:21:13
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję nad projektem.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza do dyskusji i poddała projekt uchwały pod głoso-
wanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Tadeusz Bobrowski, Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany
wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
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(Ww. uchwala Nr X/156/19 stanowi zał. Nr 14 do niniejszego protokołu.)

3)  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
     przestrzennego „Pomorska III” w Słupsku (druk nr 10/6)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem przekazany pismem PP-RPP-VI.0006.12.2019 z dnia
7 sierpnia 2019 r. stanowi zał. nr 15 do niniejszego protokołu.)
Projekt przekazany radnym 9 sierpnia.
Czas nagrania: 0:21:16 – 0:31:24
Główny specjalista  w  Wydziale  Polityki  Przestrzennej  Marcin  Palacz przedstawił  projekt
uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska Informuję, że Komisja Gospodarki Ko-
munalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 16 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję nad projektem.
W dyskusji uczestniczyli: radny Bogusław Dobkowski, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata
Chrzanowska, Jan Lange, radna Małgorzata Lenart, Główny specjalista w Wydziale Polityki
Przestrzennej Marcin Palacz.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie ma więcej zgłoszeń
i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna 
Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Bogusław Dobkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Paweł Skowroński, Jacek Szaran
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  „Pomorska  III”
w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr X/158/19 stanowi zał. Nr 17 do niniejszego protokołu.)

4)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  przy
     ul. Marii Zaborowskiej w Słupsku (druk nr 10/7)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem przekazany pismem PP-RPP-VII.0006.13.2019 z dnia
8 sierpnia 2019 r. stanowi zał. nr 18 do niniejszego protokołu.
Wniosek inwestora z 18 czerwca 2019 r. wraz z załącznikami, opinie i uzgodnienia, egzem-
plarz opracowania ekofizjograficznego i prognozy oddziaływania na środowisko przyrodnicze
sporządzonymi na potrzeby obecnie obowiązującego na przedmiotowym terenie mpzp „Zabo-
rowskiej II”, przekazane pismem PP-RPP-VII.670.2.2019  stanowią zał. Nr 19 do niniejszego
protokołu.)
Projekt i dokumenty przekazane radnym 9 sierpnia.
Czas nagrania: 0:31:26 – 0:37:41.
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Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały z uzasad-
nieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 20 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys udzieliła odpowiedzi.
Ponadto zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na dopisaniu ustępu 6. w § 9.
w brzmieniu: „Uchwała w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej nie rodzi
praw do terenu oraz nie narusza praw własności i uprawnień osób trzecich.”
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych zgłoszeń nie ma
i poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.
Poprosiła o odnotowanie, że radny Piotr Skowroński jest „za”.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdzam,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Marii Zaborowskiej w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr X/159/19 stanowi zał. Nr 21 do niniejszego protokołu.)

5) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych
     przy ulicy Długiej i Zygmunta Augusta w Słupsku (druk nr 10/10)
(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem przekazany  pismem  ZN-GM-I.0006.1.2019  z  dnia
8 sierpnia 2019 r. stanowi zał.  nr 22 do niniejszego protokołu.  Pozytywna opinia Komisji
Gospodarki Komunalnej stanowi zał. Nr 23 do niniejszego protokołu.)
Projekt przekazany radnym 12 sierpnia.
Czas nagrania: 0:37:44 – 0:41:11.
Zastępca Dyrektora Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Sławomir Klimczak przedsta-
wił projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
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Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia
zgody na zamianę nieruchomości położonych przy ulicy Długiej i  Zygmunta Augusta
w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr X/159/19 stanowi zał. Nr 24 do niniejszego protokołu.)

6) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia
    komunalnego nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny (druk nr 10/11)
(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem przekazany  pismem  ZN-GM-I.0006.2.2019  z  dnia
8 sierpnia 2019 r. stanowi zał. nr 25 do niniejszego protokołu.
Pozytywna  opinia  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  stanowi  zał.  Nr  26  do  niniejszego
protokołu.)
Projekt przekazany radnym 12 sierpnia.
Czas nagrania: 0:41:12 – 0:42:38
Zastępca Dyrektora Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Sławomir Klimczak przedsta-
wił projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia
zgody  na  nabycie  do zasobu  mienia  komunalnego  nieruchomości  stanowiącej  lokal
mieszkalny.
(Ww. uchwala Nr X/161/19 stanowi zał. Nr 27 do niniejszego protokołu.)

7) podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku
    energetycznego (druk nr 10/12)
(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem przekazany  pismem  ZN-GM-I.0006.3.2019  z  dnia
8 sierpnia 2019 r. stanowi zał. nr 28 do niniejszego protokołu.)
Projekt przekazany radnym 12 sierpnia.
Czas nagrania: 0:42:39 – 0:44:45
Zastępca Dyrektora Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Sławomir Klimczak przedsta-
wił projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisji Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
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(Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej stanowi zał. Nr 29 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  określenia
wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.
(Ww. uchwała Nr X/162/19 stanowi zał. Nr 30 do niniejszego protokołu.)

8) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/141/19 Rady Miejskiej w Słupsku
    z dnia 26 czerwca 2019 r. w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą
    Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Słupsku (druk nr 10/1)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem przekazany pismem ZiSS-RZ-VII.0006.11.2019 z dnia
30 lipca 2019 r. stanowi zał. nr 31 do niniejszego protokołu.)
Projekt przekazany radnym 2 sierpnia.
Czas nagrania: 0:44:49 – 0:47:22
Projekt uchwały przekazałam Państwu w dniu 2 sierpnia.
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska przedstawiła i uzasad-
niła projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany
uchwały Nr IX/141/19 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 26 czerwca 2019 r. w sprawie
nadania  statutu  jednostce  budżetowej  pod  nazwą  Powiatowy  Zespół  do  Spraw
Orzekania o Niepełnosprawności w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr X/163/19 stanowi zał. Nr 32 do niniejszego protokołu.)
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9) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/628/17 Rady Miejskiej
    w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat
    za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg publicznych, dla których zarządcą jest Prezydent
    Miasta Słupska (druk nr 10/8)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem przekazany pismem GKiOŚ-RPT-I.0006.2.2019 z dnia
8 sierpnia 2019 r. stanowi zał. nr 33 do niniejszego protokołu.)
Projekt przekazany radnym 12 sierpnia.
Czas nagrania: 0:47:25 – 0:52:41
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 12 sierpnia
2019 r. Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę do projektu, jej treść radni otrzymali.
(Ww.  autopoprawka  przekazana  pismem  GkiOŚ-RPT-I.0006.2.2019  z  12  sierpnia  2019  r.
stanowi zał. Nr 34 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała także, że Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt
z autopoprawką.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 35 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 16 sierpnia
Prezydent Miasta przedłożyła projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawki – i  w tym
samym dniu został przekazany radnym.
(Ww. projekt uchwały, przekazany pismem GKiOŚ-RPT-I.0006.2.2019 z 16 sierpnia 2019 r.
stanowi zał. Nr 36 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku Jarosław Borecki przedstawił projekt
uchwały z uzasadnieniem, z odniesieniem się do wnoszonych autopoprawek.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka przytoczyła zapis w § 1 projektu uchwały.
Zwróciła się o odnotowanie w protokole, że w punkcie 2. ma być zapis: „§ 1 pkt 5 uchwały
otrzymuje  brzmienie:  za  zajęcie  pasa  drogowego  związane  z  odprowadzaniem  odpadów
komunalnych ustala się następujące stawki opłat dziennych:...” 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z Państwa Radnych
chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XLVI/628/17 Rady Miejskiej  w Słupsku z  dnia  28  grudnia  2017 roku w sprawie
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg publicznych, dla
których zarządcą jest Prezydent Miasta Słupska.
(Ww.  uchwała  Nr  X/164/19  z  19  sierpnia  2019  r.  stanowi  zał.  Nr  37  do  niniejszego
protokołu.)
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10) podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez
      dalszego biegu (druk nr 10/2)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 38 do niniejszego protokołu)
Projekt przekazany radnym 5 sierpnia.
Czas nagrania: 0:53:00 – 1:05:42
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w Dzienniku Ustaw
z 2019 roku pod poz.  1309 została  opublikowana ustawa o zmianie  ustawy o Krajowym
Zasobie Nieruchomości oraz niektórych innych ustaw, w tym m.in. o samorządzie gminnym,
dlatego wnosi autopoprawkę polegającą na dopisaniu tej  zmiany w podstawach prawnych
projektów uchwał na drukach 10/2, 10/3, 10,4 i 10/5 - po poz. 506, dopisuje się poz. 1309.
Przypomniała, że powołany przez Radę Miejską Zespół ds. ławników pełni wyłącznie funkcję
pomocniczą i opiniodawczą. Opinia Zespołu nie jest dla Rady wiążąca, posiada jedynie cha-
rakter formalny, ale jest bardzo ważna.
Następnie poprosiła Przewodniczącego Zespołu o przedstawienie od razu czterech projektów,
żeby nie powtarzać wszystkiego przy każdym z nich.
Przewodniczący Zespołu ds. Ławników Wojciech Gajewski przedstawił stanowisko Zespołu
w sprawie  zgłoszeń  kandydatów  na  ławników  na  kadencję  2020-2023  rekomendowanych
do pozostawienia bez dalszego biegu, zgodnie z projektami na drukach 10/2, 10/3 i 10/4, oraz
w sprawie pozostałych zgłoszeń, spełniających wymogi formalne, w odniesieniu do których
niezbędne jest wystąpienie do Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gdańsku o informacje
o kandydatach, zgodnie z projektem uchwały na druku nr 10/5.
(Ww. stanowisko Zespołu oraz protokół Nr 2/2019 z posiedzenia Zespołu stanowią zal. Nr 39
i 40 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zwróciła  uwagę,  że  dokumenty
kandydatów  na ławników  były  radnym  znane  na  każdym  etapie  procedowania  –  były
do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zadać pytanie Przewodniczącemu Zespołu?
Powiedziała, że jeśli nie, proponuje głosować nad każdym z przedstawionych projektów, już
bez ponownego przedstawiania.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała pod głosowanie projekt na druku 10/2.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia zgłoszenia
kandydata na ławnika bez dalszego biegu.
(Ww. uchwała Nr X/165/19 stanowi zał. Nr 41 do niniejszego protokołu.)

11)  podjęcie  uchwały  w sprawie  pozostawienia  zgłoszenia  kandydata  na ławnika  bez
dalszego biegu (druk nr 10/3)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 42 do niniejszego protokołu)
Projekt przekazany radnym 5 sierpnia.
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Czas nagrania: 1:05:42 – 1:06:15
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia
zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu.
(Ww. uchwała Nr X/166/19 stanowi zał. Nr 43 do niniejszego protokołu.)

12) podjęcie uchwały w sprawie podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia zgłoszenia
      kandydata na ławnika bez dalszego biegu (druk nr 10/4)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 44 do niniejszego protokołu)
Projekt przekazany radnym 5 sierpnia.
Czas nagrania: 1:06:16 – 1:06:48
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia
zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu.
(Ww. uchwała Nr X/167/19 stanowi zał. Nr 45 do niniejszego protokołu.)

13) podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji
       w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników (druk nr 10/5)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 46 do niniejszego protokołu)
Projekt przekazany radnym 5 sierpnia.
Czas nagrania: 1:06:49 – 1:07:51
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska nawiązując  do  wcześniej  wniesionej
autopoprawki  do  podstawy  prawnej,  poinformowała  o  jeszcze  jednej  autopoprawce  –
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do projektu na druku nr 10/5 – polegającej  na skreśleniu w  § 1.  wyrazu „się” po wyrazie
„zasięgnąć”. Jest: „Postanawia się zasięgnąć się...” Ma być: Postanawia się zasięgnąć...”
Następnie poddała projekt uchwały z autopoprawkami pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  zasięgnięcia
od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji  w Gdańsku  informacji  o kandydatach
na ławników.
(Ww. uchwała Nr X/168/19 stanowi zał. Nr 47 do niniejszego protokołu.)
Stwierdziła, że lista kandydatów jest załącznikiem do tej uchwały.

14) podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność gminnej    
       jednostki organizacyjnej Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o.
       w Słupsku (druk nr 10/9)
(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 48 do niniejszego protokołu)
Projekt przekazany radnym 12 sierpnia.
Czas nagrania: 1:07:52 – 1:12:40
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dn. 31 lipca 2019 r.
wpłynęła do Rady Miejskiej w Słupsku skarga na działalność jednostki organizacyjnej Miasta
Słupska  –  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Mieszkaniowej  spółki  z  o.o.  w  Słupsku
w przedmiocie  nienależytego  wykonywania  zadań  z  zakresu  zapewnienia  najemcy
możliwości korzystania z mediów i usług, których dostawcami są inne podmioty.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że skargę przekazała
Prezydent Miasta w celu zajęcia stanowiska, oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej – do rozpoznania. Komisja zapoznała się ze skargą i z dodatkową korespondencją
przedłożoną  przez  Skarżącego  oraz  stanowiskiem  Prezydent  Miasta,  która  uznała  skargę
za bezzasadną.  Komisja  przyjęła  wyjaśnienia  Prezydent  Miasta  Słupska  i uznała  skargę
za bezzasadną.
Wszystkie  dokumenty,  w  tym:  skarga  i  jej  uzupełnienie,  stanowisko  Prezydenta  Miasta,
stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przekazane zostały radnym w dniu 12 sierpnia
br. wraz z projektem uchwały uznającym skargę za bezzasadną.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała  także,  że13  sierpnia
przekazane zostało radnym kolejne pismo Skarżącego, kierowane do Prezydent Miasta. 
(Ww. dokumenty znajdują się w teczce: BRM-0510.5.2019)
Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie skargi i projektu uchwały?
Głos w dyskusji zabrał Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł
Skowroński oraz radny Jan Lange.
Odpowiedzi  udzielali  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  oraz
Zastępca Dyrektora Zarządzania Nieruchomościami Sławomir Klimczak.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów w dyskusji
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nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w
Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na dzia-
łalność gminnej jednostki organizacyjnej Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej
Spółka z o.o. w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr X/169/19 stanowi zał. Nr 49 do niniejszego protokołu.)

15) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/465/05 Rady Miejskiej
       w Słupsku z dnia 30 marca 2005 roku w sprawie nadania nazw rondom i parkowi
       w Słupsku (druk nr 10/15)
(Ww.  projekt  uchwały  z  uzasadnieniem  przekazany  pismem  z  dnia  13 sierpnia  2019  r.,
wprowadzony do porządku obrad w wyniku głosowania na początku sesji, stanowi zał. nr 50
do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania: 1:12:42 – 1:15:19
Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos
w sprawie projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany
uchwały  Nr XXXVIII/465/05 Rady Miejskiej  w Słupsku z  dnia  30  marca 2005 roku
w sprawie nadania nazw rondom i parkowi w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr X/170/19 stanowi zał. Nr 51 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 4. Interpelacje i zapytania radnych
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Czas nagrania: 1:15:23 – 1:17:21
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  zgodnie  z  art.  24
ustawy  o  samorządzie  gminnym  w  sprawach  dotyczących  gminy  radni  mogą  kierować
interpelacje i zapytania. Składane są one na piśmie do przewodniczącego rady, ale zgodnie
z Regulaminem Pracy Rady Miejskiej  radny ma prawo odczytać  treść złożonej  na piśmie
interpelacji podczas obrad.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby teraz z tego prawa skorzystać.
Radny  Kazimierz  Czyż zgłosił,  że  skarżą  się  mieszkańcy  miasta,  a  szczególnie
przedsiębiorcy, że nie są odbierane od nich śmieci, np. na ulicy Słonecznej. Dodał, że nie wie,
dlaczego tak się dzieje, i zwrócił się o wyjaśnienie.
Radny  Bogusław  Dobkowski zgłosił  sprawę  coraz  gorszego  stanu  technicznego  ulicy
Norwida.

Ad pkt 5. Sprawy bieżące.
Czas nagrania: 1:17:21 – 1:18:12
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała o uroczystościach, które
mają się odbyć 25 sierpnia oraz 1, 17 i 27 września, i na które zaprasza Komitet Obchodów
Świąt Państwowych i Rocznic Historycznych.
Ponadto poprosiła  prezydium Rady i  przewodniczących poszczególnych Klubów Radnych
o krótkie spotkanie po sesji.
Następnie stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku zrealizowała porządek obrad.
Podziękowała  za  udział  w sesji  i  zamknęła  10.  w obecnej  kadencji  sesję  Rady Miejskiej
w Słupsku.

Sekretarz obrad

  Kamil Bierka

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Słupsku

Beata Chrzanowska


